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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
23. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  20.11. 2013  ob 17. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Štefan Gyurica, Anton Radman, Marija Sever, mag. Marija Horvat, Ivan Raj, Anton Horvat, Dušan Dervarič, 
Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Bojan Kerčmar, Štefan Krampač, Stanko Bohnec in Štefan 
Šarkezi. 
 
Odsotnost je opravičil član OS Jožef Horvat. 
 
Ostali prisotni: Drago Dervarič, direktor Saubermacher-Komunala Murska Sobota d.o.o., Jožica Cigan in Stanko 
Lebar - občinska uprava, predstavnica medijev Simona Roudi (Pomurec.com). 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 
je pod  
 
Ad/2 
predlagal naslednji DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 21. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki z elaboratom o oblikovanju cen 

izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih 
odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2014, 

5. Obravnava letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih, 

6. Tekoče zadeve in 
7. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 22. redne seje, ki je bila 17.9.2013 ter pregled realiziranih 
sklepov.  
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 22. seje OS, ki je bila 17.9.2013. 
 
Ad/4  
Drago Dervarič, direktor podjetja Saubermacher-Komunala Murska Sobota d.o.o., se je najprej zahvalil občini za 
korektno poslovno sodelovanje in članom OS predstavil letni program ravnanja s komunalnimi odpadki z 
elaboratom o oblikovanju cen izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst 
komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2014. Poudaril je, da odpadki postajajo pomemben ekološki, 
družbeni in ekonomski problem sodobnih družb in da načini ravnanja z njimi zadevajo vsakogar, tako 
posameznike kot podjetja in tudi organe oblasti. Podjetje opravlja gospodarsko javno službo zbiranja komunalnih 
odpadkov na celotnem območju občine. Standard ravnanja z odpadki zajema zbiranje mešanih komunalnih 
odpadkov, mešane embalaže po sistemu rumene vreče in ločeno zbiranje papirja in bioloških odpadkov po 
sistemu od vrat do vrat. Posamezne vrste odpadkov se zbirajo v skladu z urnikom, ki ga vsako gospodinjstvo 
prejme v mesecu decembru tekočega leta za naslednje leto. Predstavil je elaborat o oblikovanju cen izvajanja 
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storitev javne službe. Občina na podlagi elaborata določi ceno, izvajalec pa v skladu s potrjeno ceno oblikuje 
cenik ter ga objavi na svojih spletnih straneh.  
 
Vladimir Žalik, član OS, se je zahvalil direktorju za prisotnost na seji in pohvalil možnost zamenjave črnih posod, 
kjer ni problemov in zaposlene na zbirnem centru. Predlagal, da bi se mešani komunalni odpadki lahko odvažali, 
glede na ločevanje odpadkov, na štiri tedne.  
 
Drago Dervarič, je pojasnil, da je tritedenska frekvenca odvoza mešanih komunalnih odpadkov primerna. 
 
Bojan Kerčmar, član OS, se je prav tako zahvalil direktorju za pripravljeno in predstavljeno poročilo in pohvalil 
organiziranost pri zbiranju komunalnih odpadkov ter zaposlenih na zbirnem centru. Zanimalo ga je ali se razmišlja 
v prihodnosti, da bi bile posode čipirane in plačilo glede na količino odpadkov. 
 
Drago Dervarič, je povedal, da se boji, da je več argumentov proti kot za čipiranje posod. Če bi vozila opremili z 
napravo za tehtanje  bi bil strošek na vozilo od 75.000,00 do 80.000,00 EUR. Dogajalo bi se, da bi komunalni 
odpadki našli spet pot v naravo ali pa bi se nosili v druge posode.  
 
Mirko Šernek, član OS, je pohvalil podjetje Saubermacher-Komunala in povedal, da glede na to kako pomembno 
je, da imamo kam odlagati in odvažati smeti, cena primerna.  
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je odločitev o ukinitvi ekoloških otokov in postavitvi zbirnega centra bila 
pravilna in bil mnenja, da bi bilo potrebno asfaltirati cesto do zbirnega centra. Povedal je, da je preverba 
naključnih posod vplivala na zavest občanov, da je potrebno ločevati odpadke in je prepričan, da se bi sčasoma 
ozaveščenost občanov dvignila.  
 
Marija Sever, članica OS, je opozorila, da se v zabojnike na pokopališču v Črenšovcih nosijo tudi drugi odpadki in 
to celo od drugod. Problem so tudi odpadne sveče, še posebej ob dnevu mrtvih. 
 
Drago Dervarič, je povedal, da je problem, ker se v zabojnike na pokopališčih nepooblaščeno odlagajo tudi razni 
odpadki. Sveče se reciklirajo, nam najbližja reciklaža je v Ljutomeru. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je predlagala, da bi se odpadna embalaža iz OŠ Črenšovci vozila pogosteje ter 
večji zabojnik za papir. Pozdravlja zbirni center, čeprav je  imela pripombo, da včasih njihovo gospodinjstvo 
obravnavajo kot obrtnike in jim zavrnejo možnost oddaje kosovnih odpadkov. Ponovno je opozorila, da bi krajani 
Srednje Bistrice, ki niso nasprotovali lokaciji, kot v drugih vaseh, morali biti deležni preplastitve ceste, od 
republiške ceste (križ pri Horvatovih), skoz vas do trgovine ter naprej  po »funduših« do pokopališča na Srednji 
Bistrici, kjer naj bi se uredilo tudi parkirišče.  
 
Drago Dervarič je povedal, da je možen dodatni odvoz embalaže iz šole, ki se zaračuna po ceniku. Glede 
večjega zabojnika je možen dogovor. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je pohvalil podjetje oziroma zaposlene, ki izvajajo pobiranje odpadkov od gospodinjstev 
kot tistih na zbirnem centru, saj imajo vsi dober in korekten odnos do občanov. Strinja se z argumenti proti za 
tehtanje posod posameznega gospodinjstva.  
 
Štefana Krampača, člana OS, je zanimalo ali se pri položnici kaj pozna, če gospodinjstvo loči odpadke. 
 
Drago Dervarič je povedal, da se ne pozna. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da občani mislijo, da plačujejo račun samo za črno kanto zato je predlagal, 
da bi se občanom obrazložilo kaj se plačuje.  
 
Drago Dervarič je povedal, da so septembra bila gospodinjstva obveščena in da bodo decembra dobila urnik 
odvoza in vsa pojasnila. Prosil je člane OS, da prenesejo informacije, ki so jim bile danes predstavljene do 
občanov.  
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Anton Radman, član OS, je povedal, da se mu zdi smešno, da svetniki tako hvalijo delo za katero so izvajalci 
plačani in se od njih pričakuje, da delajo dobro. Cena bi praviloma morala biti zaradi ločevanja odpadkov manjša. 
Občani, ki ločujemo in se ločeni odpadki lahko odprodajo bi mogli od tega tudi nekaj imeti, to je manjši znesek na 
položnici. 
 
Drago Dervarič je povedal, da je dejstvo, da so le zbiralci embalaže in jo morajo brezplačno predati in pri tem 
nimajo profita. Pri papirju pa so predvideli koliko ga bodo zbrali in s tem zmanjšali maso stroškov, zato je 
položnica manjša. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-23/2013-141: 
1. 
Občinski svet Občine Črenšovci potrjuje predloženi Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki 
vključno s frekvencami odvozov posameznih frakcij za leto 2014. 
 
2. 
Cene zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov za leto 2014, od 1.1.2014, ki ga opravlja podjetje 
Saubermacher-Komunala Murska Sobota d.o.o., so za zbiranje komunalnih odpadkov 0,14850 EUR/kg in 
za zbiranje bioloških odpadkov 0,04499 EUR/kg. V cene ni vključen 9,5 % DDV. 
 
3. 
Občinski svet potrjuje predloženi elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne občinske gospodarske 
javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Črenšovci za leto 2014. 
 
Ad/5 
Stanko Lebar je predstavil letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih (9., 10. in 11. alineja 3. člena Pravilnika o metodologiji in obveznih vsebinah lokalnih 
energetskih konceptov, Ur. list RS, štev. 74/09) ter povedal, da so v preteklem letu bile izvedene aktivnosti za 
učinkovito rabo energije, uporabo obnovljivih virov energije ter izboljšanje oskrbe z energijo, ki zajema 
proizvodnjo, prenos in distribucijo. Predstavil je aktivnosti, ki se načrtujejo v naslednjem letu.  
 
Župan je pojasnil, da spremljamo analitično stroške na posameznih odjemnih mestih. 
 
Mirko Šernek, član OS, je predlagal, da bi se občane obveščalo o tem katera vrsta energije oziroma kurjave se 
glede stroškov najbolj splača. 
 
Župan je povedal, da informacije občani lahko pridobijo v energetskih pisarnah in preko svetovalcev, pripravljeni 
pa smo znova omogočiti svetovanje tudi na sedežu občine. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predlagal, da se pripravi pisno gradivo z informacijami zanimivimi za občane. 
 
Štefana Gyurico, člana OS, je zanimalo kdaj bodo zamenjane žarnice na javni razsvetljavi saj bi, zaradi 
optimiranja porabe električne energije na področju javne razsvetljav, bilo potrebno čim prej zamenjati stare 
žarnice z varčnimi. Nadalje je predlagal, da se razmisli o načinu ogrevanja vseh javnih objektov v lasti občine. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je ugotavljala, da šoli nista zajeti v tem dokumentu, zato je župan predlagal, da 
se dokument dopolni z energetsko sanacijo šol. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-23/2013-142: 
Občinski svet potrjuje  seznanitev z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih in soglaša, da se poročilo dopolni z energetsko sanacijo obeh 
šol. 
 
Ad/6 
Župan je člane OS seznanil, da poteka izterjava dolžnikov iz naslova vodarine. Nekateri občani so se obrnili na 
občino s prošnjo, da se jim dolg odpiše, drugi, da bi se jim omogočilo obročno odplačevanje. 
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Na vprašanje Štefana Gyurice, člana OS, koliko je dolga je župan je povedal, da 33.000,00 EUR. 
 
Člani OS so soglašali, da se občanom, ki zaprosijo za obročno plačilo dolga to omogoči na podlagi dogovora, 
odpis dolga iz naslova vodarine pa ni možen. 
 
Ad/7 
Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo ali bo na kolesarski stezi Črenšovci – Bistrica postavljena javna 
razsvetljava. Opozoril je na socialno problematiko dveh občanov iz Črenšovec.  
 
Župan je povedal, da javna razsvetljava na navedeni lokaciji ni predvidena. Omenjenima občanoma je bila 
ponujena s strani občine pomoč v sodelovanju s Centrom za socialno delo Lendava, ki pa jo odklanjata. Večkrat 
je bila že ponujena pomoč tudi s strani humanitarnih organizacij. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da izvajalec vodovoda na Bistrici ne dela po kriterijih iz razpisa, zato se naj 
opozori nadzorni organ na nepravilnosti pri delu. Predlagal je, da bi se po vseh vaseh v centrih ob božično-
novoletnih praznikih namestile novoletne lučke oziroma okraski kot v Črenšovcih.  
 
Župan je povedal, da bo o pripombi obvestil nadzorni organ in pripomnil, da se na gradbišču gibljejo tudi 
nepooblaščene osebe, ki kontaktirajo z izvajalci in jim dajejo navodila.  
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je pohvalila, da je kolesarska steza predana svojemu namenu in predlagala, da 
se na Bistrici zniža pločnik, da bo prehod varnejši. Podala je pobudo, da se ob kolesarski stezi zasadi drevored s 
tradicionalnim panonskimi vrstami dreves. Vprašala je tudi o lastništvu domačije pokojnega občana iz Črenšovec, 
ki jo bo potrebno vzdrževati. 
 
Župan je pojasnil, da je bila že razpisana zapuščinska obravnava, vendar ni bila zaključena, saj sta upravičenca 
do dedovanja v tujini. Občina je prijavila terjatev iz naslova kritja pogrebnih stroškov. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je križišče Trnje – Odranci ocenjeno kot najnevarnejše križišče v občini 
zato ga čudi, da ne bo krožišča kot je bilo prvotno planirano. 
 
Župan je povedal, da je bil seznanjen z investicijo včeraj, ko so se dela že začela in da ni v projektu krožišča, 
čeprav je bilo planirano v avtocestnem programu. Lahko pošljemo na Direkcijo za ceste zahtevo za izgradnjo 
krožišča. 
 
Župan je povedal, da je bila že razpisana zapuščinska obravnava vendar ni bila zaključena, saj sta upravičenca 
do dedovanja v tujini. Terjatev iz naslova kritja pogrebnih stroškov je prijavila tudi občina. 
 
Anton Radman, član OS, je imel pripombe na izvajanje del na gradbišču vodovoda oziroma na sam odnos 
izvajalcev do lastnikov dvorišč, ki niso mogli ne na in iz dvorišča. Tudi signalizacija je slaba in neustrezna in na to 
problematiko opozarja predvsem iz razloga, da ne pride do nezgode. Vprašal je kdaj bo PGD Žižki poravnalo 
svojo obveznost. 
 
Župan je povedal, da bo dana informacija na seji OS. 
 
Štefana Gyurico, člana OS, je zanimalo kakšne so povratne informacije interesentov glede obrtne cone Ogradii. 
 
Župan je povedal, da je vsakemu interesentu bila posredovana informacija oziroma ponudba in da odgovorov še 
ni. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 19.40 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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